
Protokoll Ledarmöte 10 november 2021

Närvaro

Kårstyrelsen: Signe Wernberg, Kim Lindskog, Cecilia Kellberg
Myrorna: Jonas Brunemalm
Steklarna:Mimmi Magnusson
Björnarna; Anna Hansson
Hedenhös; Marie Holmqvist
Grodorna; Petra Dahlström, Nathalia Azaronak
Baggarna: Lena Lagerlöf
Stimmet: -
Valarna: -
Skaldjuren: Eva Bergman
Sälarna: Lukas Kuusivuori
Snapphanarna: Max Engman
Eldfåglarna: Cillen Carlstedt
Marklöparna: Patrik Sahlin
Kråkfåglarna: Helena Amler, Andreas Hultman
Matta Hari: -
Matterhorn: Lukas Castan
Carpet Diem: -
Haz Matt: -

1. Mötet öppnas
Signe öppnade mötet och välkomnade alla, både via Zoom och i lokalen.

2. Uppföljning av verksamheten
Myrorna: Är 30-40 på mötena. Har kommunicerat ut datumen för våren.

Steklarna: Hade övernattning i samband med Scouternas Dag vilken skapade bra gemenskap både
bland scouterna och ledarna. Lite stökigt vilket kommer leda till ny patrullindelning.
Björnarna: Ledarteamet nu börjat hitta sina former.
Hedenhös: Bra gäng scouter. Hade dagshajk i början av terminen.
Grodorna: Fungerar bra. Planerar hajk till våren.
Baggarna: Har ett bra gäng. Haft dagshajk i Älvsjöskogen.

Stimmet:  -
Valarna: -
Skaldjuren: Har nu bra möten, extra bra när de unga ledarna med scoutkunskap är på plats. Har många
pojkar som nu anpassat sig. Efter dagshajk i Älvsjöskogen har sammanhållningen blivit bättre.



Sälarna: Haft övernattning i Bygget efter dag i Älvsjöskogen tillsammans med Stimmet.

Snapphanarna: Haft hösthajk där de gick 16 km första dagen. Sov under vindskydd och tälttak. Var
med på Scouternas Natt vilket var stökigt i år. Planerar julutfärd helgen efter julavslutningen.
Eldfåglarna: Hade en hösthajk tidigare i höst. Haft matlagningsmöte vilket var uppskattat
Marklöparna: Hösthajk med scoutteknik
Kråkfåglarna: Har disiplinträning. Haft Bootcamphajk vilken var kall och tuff. Efteråt var alla nöjda.
Har ett bra gäng som samarbetar bra.

Utmanare: Haft fokus på Scouternas Natt och träningen inför tävlingen. Nu planeras julutfärd och
därefter SNÖ vecka 1 i Bydalen

Styrelsen: Denna vecka träffar styrelsen alla avdelningar för att kolla av läget på avdelningarna samt
önskemål om framtiden. Väldigt varierande inspel från avdelningarna.
På söndag träff med Stockholms 5 största kårer i Spånga för att diskutera gemensamma för och
nackdelar med att vara många.
En ny kassör är på infasning samt även en person som kommer hålla lite ordning i förrådet.
En extra kårstämma kommer hållas i början av 2022 nyinval av kassör och styrelsen planerar att även
ha förslag till en reviderad verksamhetsplan.
Tidplan för kårgemensamma aktiviteter under 2022 håller på att tas fram

3. Bygget

Vi har problem med elen på vissa ställen tex utanför på planen. Elektriker ska kontrakteras till
våren.

4. Covid-19 uppföljning / Säkerhet
Nuvarande Covid-19 rutin fungerar bra. Marklöparna hade en Covidsmittad för 4 veckor
sedan men ingen spridning till scouterna.

Registerutdragen rasar in denna vecka i samband med ledarträffarna på avdelningarna.
Dock saknas fortfarande 30%, de flesta från ledare som varit med några år i kåren. Ni har ni
chans att visa ert utdrag på Julmarknaden. AL-arna önskar rapport om det saknas utdrag i
deras ledarteam.

6. Jubileum 2022

- Under 2022 fyller Älvsjö scoutkår 80 år och kommer fira detta med en rad aktiviteter
för kårens alla medlemmar.

- Sökes deltagare till en Jubileumskommité för att samordna aktiviteter under 2022!
- Jubileumsmärke är på gång
- Scouternas Dag i Älvsjö beslutas om på TOIS möte nästa vecka. Troligen blir det så.

Planeras att Älvsjö tar hand om tävlingsledningen på alla tre tävlingarna, + ev en



station.
Prisutdelning lämpligen i Långbroparken och sekretariat gärna i närheten.

- Utmanarna önskar göra ett veckoprogram som kan användas på avdelningarna
- Jubileumsmiddag planeras till hösten.
- Jubileumsskrift håller Brune på med. Lämna bidrag till honom.
- Orientexpressen blev uppskattad. Önskas liknande till våren, ev kombinerat med

utbildning/Dagobert.

7. Sommarläger 2022
- Nästa sommar planeras ett läger för hela Älvsjö scoutkår för att fira att kåren fyller 80

år. Vi räknar med att bli ca 350 deltagare.
- Lägerplats är nu funnen, Skräddartorp i Malingsbo, södra Dalarna.

http://www.skraddartorp.se/. Lägret önskas vecka 31, dvs 30 juli till 7 augusti.
- Förslag till syfte:  Att förstärka och bekräfta kårkänslan för alla scouter
- Sökes lägerchef(er) och planeringsgrupp

8. Julmarknaden
- Julmarknaden - Älvsjö scoutkårs stora gemensamma arrangemang - är om 17 dagar

och det jobbas på alla plan för att marknaden ska bli bra. I år går intäkterna till ett
framtida byte av Byggets fasad.

- Se bifagd fil för vad som behövs inför marknaden.

9. Övriga frågor
- Det finns en ny KUNSKAPSBANK på Älvsjö scoutkårs hemsida. Här samlar vi allt möjligt

som kan vara bra att veta. Fyll på själv eller skicka till Lukas Castan när du vill dela med dig
om något. En chiffergenerator önskas.

- Julavslutningen för samtliga kårmedlemmar sker söndagen andra advent. Mer info kommer
snart. Redan nu finns följande information:
* Film (ca 1 min) eller bilder (6-10 st) från samtliga avdelningar önskas. Roligt om många
finns med.
* Inbjudan kommer från styrelsen
* Ansvarig till fackeltåget från Bygget till Johan Skyttesskolan önskas
* Utmanarna håller ihop programmet i aulan på Johan Skyttesskolan
* Märkesutdelning till avdelningarna sker INTE under avslutningen, bara Utmärkelsemärken
till ledare.
* 1 fanbärare från  varje Äventyraravdelning önskas till samling i aulan

- Terminsstart för våren är vecka 3. Innan dess bör planeringsmöten för respektive gren hållas.

- Lyktan nr 2 är på gång, kårens nya digitala nyhetsbrev (tidigare papperstidning). Lukas
kommer göra direktutskick till samtliga som finns i kårens maillistor. De avdelningar som inte

http://www.skraddartorp.se/


använder kårens maillistor till scouternas måste vidarebefordra Lyktan till sina scouter.
Kom ihåg att lämna bidrag till Lyktan så tidningen blir rolig för alla att läsa.
Målet är utgivning varannan månad under terminerna.

- SENSUS studieförbund
Denna vecka kommer alla ledare på avdelning få ett eller två mail från Sensus om
rapportering av patrullernas verksamhet under hösten. Avdelningen ska redovisa BÅDE till
Sensus och i kalkylarket som gällt hela hösten. Allt ska vara klart till julmarknaden och Kim
kommer ha “öppet hus” under marknaden för att hjälpa er att redovisa rätt. Mer info om hur
kommer denna vecka i separat mail.

10. Nästa ledarmöte
Onsdagen den 13 januari.

11. Mötet avslutas


